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Vá�ení čtenáři,

v ruce právě dr�íte zářijové vydání Vesteckých listů. A co se v nich 
dozvíte?

S tím, jak se blí�í krajské volby, se začaly objevovat informace 
o realizaci dopravních staveb ve Vestci a jeho okolí. Informace vám 
přinášíme v samostatném článku. Zda se vše, co se nyní objevilo, bude 
realizovat a v jakém termínu není v tuto chvíli jisté, přepokládané 
termíny sice jsou, ale vše se mů�e, jak vidíme u jiných dopravních 
staveb, změnit. V případě, �e se objeví další informace, tak vás s nimi 
seznámíme.

Od konce srpna platí nové jízdní řády autobusů, na základě diskuze 
především s rodiči dětí, které dojí�dějí do ZŠ Campanus, jsme 
provedli úpravy linky 326. Více informací najdete v samostatném 
článku v rubrice Aktuálně.

Noční klid – téma, které se řeší i v naší obci. Ale nejen u nás. Od 1. 10. 
jsou nastavena nová pravidla, více informací najdete v rubrice 
Právnické okénko.

Přelom srpna a září byl nabitý akcemi, jsem rád, �e tyto ji� tradiční 
akce lákají stovky návštěvníku a věřím, �e tomu tak bude i nadále. Své 
akce připravili také rybáři nebo RC Baráček, i o tom se dočtete 
v  aktuálním vydání.

Přeji příjemné čtení!

Tibor Švec, starosta obce
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aktuálně

Volby 2016

V
olby do Zastupitelstva Středočeského kraje a do 
Senátu proběhnou v termínu 7. a 8. října. V pátek 
7. 10. bude volební místnost otevřena od 14.00 do 

22.00, v sobotu 8. 10. bude otevřena od 8.00 do 14.00. 

Volební místnost je v přístavbě Mateřské školy Vestec, 
U Hřiště 576, Vestec.

Případné 2. kolo voleb do Senátu proběhne v termínu 14. 
a 15. října ve stejných časech, jako 1. kolo.
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Pokácení stromu 
na návsi

N
a základě znaleckého posudku, 
který vypracoval Ing. Luboš 
Fendrych, bylo obci doporučeno 

p o k á c e t  j a s a n ,  k t e r ý  s e  n a c h á z í 
u autobusové zastávky U Klimešů ve směru 
na Opatov. Ze znaleckého posudku vyplývá, 
�e jasan byl napaden rezavcem štětinatým, 
co� vede k šíření hniloby a tuto situaci ji� 
nelze zvrátit, a tedy nelze hodnotit provozní 
bezpečnost jasanu ji� nyní jinak, ne� jako 
nebezpečně a trvale sní�enou, která 
nepochybně bude nadále s postupem 
hniloby dřeva klesat, riziko zlomu hlavních 
větví neustále oslabovaných hnilobou dřeva 
je proto ji� nyní nebezpečně vysoké, co� 
n e n í  n a  f r e k v e n t o v a n é m  s t a n o v i š t i 
přijatelné. 

Stanovisko znalce označuje stav jasanu 
jako havarijní – riziko rozpadu koruny je 
akutní. Sadovnická hodnota je na nejni�ší 
úrovni 1 bodu, provozní bezpečnost je 
značně sní�ená a bude nadále klesat 

s postupem hniloby dřeva, kterou působí 
dřevokazná parazitická houba – rezavec 
štětinatý.  

Odborným ošetřením nelze zvýšit jeho 
provozní bezpečnost na dostatečnou 
úroveň -  znalec tedy navrhuje předmětný 
jasan neprodleně vykácet z bezpečnostních 
důvodů – bezprostředně ohro�uje okolí, 
hrozí škody značného rozsahu.
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Změny na lince 326

O
d 2. 10. 2016 budou změněny spoje 
na lince 326, aktuální jízdní řád 
n a j d e t e  n a  s t r á n k á c h 

www.ropid.cz a také bude vyvěšen na 
jednotlivých zastávkách. Na konečnou 
Volha (tedy naše školní linka) budou ráno 
jezdit stále dva spoje, došlo však ke změně 
času. S novým jízdním řádem tedy budou 
jezdit k ZŠ Campanus spoje v 6.56 a 7.06 
(čas je uveden pro zastávku Obecní  úřad), 
přibyl nový spoj ve směru od školy do Vestce, 
který bude jezdit ve 13.29 ze zastávky 
U Kunratického lesa na konečnou Vestec, 
Biocev.

V příštím roce by měla být vypsána soutě� na 
nové dopravce v rámci dopravní obslu�nosti 
a pevně věříme, �e se povede přidat ještě 
jeden autobus, který bude obsluhovat linku 
326 a pomů�e tak zvýšit komfort veřejné 
dopravy pro naše občany.

Dopravní projekty

Metrobus, tramvaj

 

V
září byly zástupci Středočeského 

kraje prezentovány dopravní stavby, 
které by měly vzniknout na našem 

území a v bezprostředním okolí. 

Z informací vyplynulo, �e kraj se nyní sna�í 
prosadit  několik  projektů.  Jak jsme 
i n f o r m o v a l i  j i �  v  m i n u l é m  v y d á n í 
Vesteckých l istů,  jedná se o projekt 
tramvajové trati, která by v tuto chvíli měla 
propojit Jesenici s budoucí konečnou metra 
linky D. Samostatně se řeší napojení lokality 
STAR (Vestec, Dolní Bře�any, Zlatníky-
Hodkovice) také na konečnou metra 
D prostřednictvím samostatné komunikace 
pro autobusovou dopravu – metrobusu. 
Tyto projekty by měly být v ideálním případě 
dokončeny v roce 2023, kdy se předpokládá 
dokončení metra D. Jak moc jsou tyto 
t e r m í n y  r e á l n é  a  z d a  s o u v i s í  p o u z e 
s předvolebním obdobím, to necháme na 
posouzení čtenářů, jistě se k tématu ještě 
vrátíme, nejpozději v roce 2023.

aktuálněaktuálně

Vestecká spojka

K
 Vestecké spojce by měla být zpracována nová studie, 
která má řešit vedení Vestecké spojky. Z původní 
varianty, která měla mezi Přivaděčem Vestec 

a napojením na D1 několik kři�ovatek se v tuto chvíli stává 
komunikace, která by naopak měla vést v zářezu a neměla by se 
kří�it s jinými komunikacemi. Otázkou je, jak bude technicky 
realizovatelný zářez severně od zastavěné části Vestce, kde vede 
potrubí přivádějící vodu do Prahy a také potok. Mělo by se 
jednat o komunikaci 2. třídy, která bude mít pouze jeden pruh 
pro ka�dý směr a napojovat by se měla na dálnici D1 v prostoru 4. km, který by však ji� 
v budoucnu neměl být dálnicí spravovanou ŘSD, ale místní komunikací spravovanou Hl. m. 
Praha.

Podmínky realizace Vestecké spojky zahrnují dokončení stavby 511 (propojení okruhu v úseku 
D1 – Běchovice), realizaci dálnice D3 přes Posázaví, obchvatu Jesenice a redakce si dovoluje 
odhadnout, �e reálný termín je nejdříve v řádu 15 – 20 let.

Na všechny výše uvedené akce �ádá Středočeský kraj o financování ze Státního fondu dopravní 
infrastruktury, jeliko� se jedná o stavby související s výstavbou dálnice D3. Studie by měly být 
zpracovány do konce roku, jakmile budou dostupné další informace, přineseme vám je na 
stránkách Vesteckých listů.

Technické služby Dolnobřežanska, s.r.o. 

N
a začátku října dojde k odečtu stavu vodoměrů od nás, jako�to současného 
provozovatele vodohospodářské infrastruktury v obci Vestec. Datum odečtů je 
naplánován v termínu od 1. 10. do 2. 10. 2016. Naši terénní pracovníci budou 

obcházet odběratele od 8.00 do 16.00. Pokud nebudete v tomto termínu přítomní, prosíme 
o nahlášení stavu vodoměru nejpozději do 7. 10. 2016. 

buď formou SMS ve tvaru: 
Jméno odběratele_ulice_číslo popisné_číslo vodoměru_stav vodoměru 
příklad SMS: Novak_Vestecka_801_81186_46
nebo telefonicky na číslo zákaznického centra 734 755 512, 
popřípadě mailem na vak@tsdb.cz 
Veškeré informace a novinky je mo�no sledovat na stránkách
http://www.tsvestec.cz/vodovody-a-kanalizace/

divize vodovody a kanalizace informují

V případě dotazu kontaktujte
Zákaznické centrum:

telefon: 734 755 512

Odečty se týkají rodinných 
a bytových domů 

(ne však jednotlivých bytů).

Autor: ŠJů (cs:ŠJů) – Vlastní dílo, CC BY-SA 3.0, 
https://commons.wikimedia.org/w/index.php?curid=11540621
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S
obota 10. září byl horký, ještě letní 
den a já s teplotou. Velká návštěvnost 
na sportovišti, kde bylo co obdivovat, 

na co se dívat, co pojíst a popít, poslouchat 
cimbálovku.

Jen�e, i přes velkou návštěvnost se v sále 

tělocvičny moc dveře netrhly. Asi se 

mnohým nechtělo vylézt těch pár schodů, 

nebo snad není o výstavy zájem?

Chtěla bych poděkovat těm, kteří se 

zaslou�ili o tuto malou výstavku. Především 

Lence Wágnerové, která mi od samého rána 

pomáhala s instalací a s estetickým 

uspořádáním. Dále také těm, kteří velkou 

měrou přispěli exponáty. Blance Pálové 

a Tondovi za téměř staro�itnosti, velmi 

dobře udr�ované, Hance Trnkové, Blance 

P a š k o v é  a  v e l k o u  m ě r o u  s v é m u 

příbuzenstvu.  Ale na výstavě byly i věci, 

které málo lidí pozná a tak byla jedna 

p o l o v i n a  s t o l u  v ě n o v á n a  d á v n o 

zapomenutým kuchyňským pomocníkům, 

jako hádanky pro návštěvníky. Uhádnout 

celkem 10 méně známých věcí nebylo pro 

někoho snadné. Odvahu mělo jen 11 

návštěvníků.

Správné odpovědi:

   1  - forma na vaření masových pudinků    

(i paštik)

   2  - válečky na nudlová těsta 

   3  - mandl  na drobné prádlo

   4  -  dr�ák na klobouk

   5  -  dr�ák na vyšívací krou�ek 

(nekompletní)

   6  -  elektrický  mini zářič

   7  -  podlo�ka na upečené pecny chleba 

   8 - zátka na sifonovou láhev

   9  -  mincíře

10  - kráječ cibule (bylinek apod.)

Ne všem se podařilo uhádnout všechny 

věci.

Nejlépe se zhostili úkolu a uhádli velký 

počet:  Jiří Janda, Drahošovi, Miloš Kesl 

a pí Boháčová - všichni z Vestce, kterým 

tímto gratuluji. 

Na závěr děkuji všem seniorkám, které se 

zhostily úkolu - dohlí�et  na výstavu 

a informovat návštěvníky. 

Díky patří také Jirkovi Zemanovi za 

poskytnutí prostoru se stoly.

Alena Dostálová

Dne 20. a� 21. srpna proběhly 
rybářské závody dětí „Vestecký 
KAPR“ a dospělých „Vestecký 

K A R P M A R AT O N “ .  D ě t i  d o  1 5  l e t 
soutě�ily v lovu na plavanou a polo�enou 
v sobotu od 08.00 hod do 12.00 hod. 

a podařilo se jim zdolat několik pěkných 
karasů, včetně dvou kaprů. Byla bodovaná 
ka�dá chycená ryba, za ka�dý centimetr byl 
jeden bod. Vítězem se stal Láďa Vykročil, 
který tentokrát neměl konkurenci. O druhé 
a třetí místo byl sváděn velký boj mezi 
N a t á l k o u  N y k l o v o u  a  J a r o m í r e m 
Vykročilem.  Nakonec všem vypálil rybník 
nejmladší účastník Martin Semerád, 
kterému bylo letos 6 let. V polovině závodu 
měl chycenou pouze jednu rybu, ale za 
poslední dvě hodiny přechytal jak Natálku, 
tak i Jaromíra. Natálka Nyklová chytila 
kapra 46 cm a Marta Sedláčková chytila 
kapra 43 cm. K dobré pohodě příjemně 

stráveného dopoledne přispělo krásné 
p o č a s í  a  d o m á c í  b á b o v k a  o d  p a n í 
Vykročilové. Minulý ročník dětských 
závodů byl překonán jak počtem chycených 
ryb, tak i velikostí. 

Výsledky závodu byly vyhlášeny na hrázi 
rybníka. Jednotliví závodníci si jednotlivé 
ceny vybírali v pořadí, jak skončili. Největší 
zájem byl o rybářský naviják, rybářský prut 
a o podběrák.  Všichni zúčastnění si odnesli 
věcné ceny včetně rybářských časopisů 
a kní�ek o rybolovu. 

Celkové pořadí mláde�e: 

1. místo Ladislav Vykročil
591 bodů (22 ryb)
2. místo Martin Semerád
425 bodů (16 ryb)
3. místo Jaromil Vykročil
312 bodů (12 ryb)

V té době u� začaly přípravy na závod 
dospělých „Vestecký KARPMARATON 24 
hodin“. Byl takový zájem, �e nestačila 
kapacita rybníka a musel jsem účast 
posledních přihlášených týmů zrušit, tak�e 
do závodu vyrazilo 9 dvoučlenných týmů. 
Závod začal ve 14 hodin a skončil ve 14 
hodin následujícího dne. Chytalo se všude, 
kde to bylo mo�né.

Soutě� měla stejná pravidla jako soutě� 
mláde�e s tím, �e bodovaná ryba musela být 
ryba ušlechtilá (kapr, amur, lín atd.) a lovilo 
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se na dva pruty.

Dospělým se opět nepodařilo navázat na 
úspěchy mláde�e, a tak první ryba byla 
chycena a� po 2 hodinách od zahájení 
soutě�e. V té době u� teplota dosahovala 
maxima a ve vzduchu byla cítit voda - prostě 

to byla prádelna. Průtr� dorazila v pěkné síle 
v noci a vyplavila jeden ze soutě�ních týmů 
Jaroslav Skřivan a Zdeněk Matoušek, který 
účast v soutě�i vzdal. Nejvíce se dařilo 
soutě�ícím, kteří si vylosovali místa u krajů 
rybníka a u vyhlášené pochozí lávky. 
Nejvíce záběrů bylo po bouřce a o nejlepší 

průbě�né pořadí bojovaly týmy Málkovi, Jiří 
M i l e r  s  D a v i d e m  Pa š k e m  a  J a k e š 
s Kotaškou. V té době se podařilo Tomášovi 

Kosovi chytit pěkného amura 72 cm a byla 
to největší chycená ryba závodu. Týmy 
sedící uprostřed hráze měly záběry pouze 
sporadicky. I přes déšť, který nás tentokrát 
provázel celou noc a brzké ráno, byla nálada 
u týmů vynikající. I za nepřízně počasí se 
podařilo ugrilovat klobásy a vytočit pár 
soudků studeného piva. O vítězství se 
přetahovaly tři týmy, ale místo u lávky 

nakonec zvítězilo a soutě�ící tým Pavel 
Jakeš a Ondřej Kotaška za vydatné podpory 
rodinných příslušníků zaslou�eně zvítězil. 
Jejich stůl praskal pod náporem řízků, 
okurek, bábovek a dalších pochutin.  Druhé 
místo obsadil tým Jiří Miler s Davidem 
Paškem, kteří tentokrát přistoupili k soutě�i 
velice zodpovědně. Hlavně Jiří Miler 

poctivě trénoval v průběhu roku a výsledky 
se dostavily. Na třetím místě se umístil nový 
tým  Málkovi, tým který chytal fieederovou 
technikou, a nebýt potopených větví 
v  rybníku, byl  by asi  dosáhl lepšího 
umístění. Té� jejich obrovský bivak byl plný 

dobrých pochutin a dobré nálady. Během 
závodů dal o sobě znát náš sumec „Tonda“. 
V blízkosti hráze zalovil tak nešťastně, �e po 
jeho výpadu zůstala na hladině jedna 
z místních kachen. Velikost našeho „Tondy“ 
odhaduji na 150 a� 160 cm. Případné 
ulovení tohoto jedince bude pro lovícího 
hodnotným rybářským zá�itkem. Z těchto 
důvodů je povolen lov sumce na �ivou rybu 
u� od 1. září 2016 a sumec se nesmí vrátit 
zpět do vody. Chycený sumec bude převezen 
do jiného revíru. Dále se Milošovi Keslovi 
podařilo chytit pěknou štiku 80 cm, kterou 
ulovil na prut při vylovování chyceného 
karase. To ale nebylo v souladu s pravidly 
soutě�e, a tudí� štika nebyla do celkových 
výsledků započítaná. 

V průběhu závodů jsem nemusel řešit 
�ádnou stí�nost a soutě� proběhla v  duchu 
fair play za průbě�ných kontrol obecní 
policie. 

Celkové výsledky týmů:

1.místo Pavel Jakeš, Ondřej Kotaška        
354 bodů (7 kaprů)
2. místo Jiří Miler, David Pašek   
288 bodů (6 kaprů)
3. místo Málkovi    
191 bodů (3 kapři, amur)
4. místo Miroslav Kos, Martin Kučera 
137 bodů (3 kapři)
5. místo Tomáš Kos, Kristýna Míková 
119 bodů (amur, kapr)
6. místo Pavel Kargl, Miloš Kesl  
94 bodů (2 kapr)
7. místo Zdeněk Cihlář, Miloš Kukla 
45 bodů (kapr)
8. místo Jakub Cihlář, Petr Cihlář  
41 bodů (kapr)
9. místo Jaroslav Skřivan, Zdeněk 
Matoušek – diskvalifikace za opuštění 
závodu 

Ka�dý soutě�ní tým si odnesl cenu buď 
v  p o d o b ě  d á r k o v é h o  p o u k a z u ,  n e b o 
v cenách rybářských potřeb. Hlavní cena 
byla celoroční povolenka pro lov ryb na 
rybníku „Vestecký“ na rok 2017. O pořádání 

druhého ročníku byl tak velký zájem, �e se 
na všechny týmy nedostalo a počet jsem 
upravil na 9 soutě�ních týmů, co� je 

z obcez obce
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maximum pro náš rybník. Pokud bude 
v roce 2017 stejný zájem o soutě�, budou 
upřednostnění lovící, kteří mají bydliště ve 
Vestci a vlastní roční povolenku na rybník 
Vestecký. 

D á l e  b y c h  c h t ě l  p o d ě k o v a t  k l u k ů m 
z Technických slu�eb za pomoc s organizací 
závodu, dovezení sezení a stanů, za 
okam�itý odvoz odpadků ihned po skončení 
z á v o d ů  a  p a n u  h o s p o d s k é m u  z a 
zabezpečení občerstvení včetně zapůjčení 
chladící techniky.

I kdy� si myslím, �e se druhý ročník 
rybářských závodů vydařil, je jedna věc, 
o které bych se chtěl zmínit. Je to u� pět let, 
co se starám o rybník včetně nákupu ryb. 
Chtěl jsem vybudovat sportovní rybník 
podobný těm, kde stojí denní povolenka cca 
600 a� 700 Kč a chytá se stylem „Chyť 
a pusť“. Na těchto revírech se chytají 
kapitální úlovky nad 10 kg. V našem revíru 

t y t o  r y b y  u �  t a k é  m á m e ,  a l e  p o č e t 
neodpovídá počtu ryb vysazených. Prostě se 
nám v letošním roce velké ryby začaly 
nápadně ztrácet. Cena těchto ryb na černém 
trhu je v řádu tisíců korun. Bohu�el naše 
pochozí lávka přes rybník dává velkou 
příle�itost k nesportovnímu lovu ryb. 

Ostrahu rybníka není mo�né provádět po 
dobu celých 24 hodin, a proto �ádám 
všechny občany Vestce, aby při podezření 
na nedovolené činnosti v okolí rybníka 
ihned volali obecní policii a mě. V průběhu 
roku jsem řešil pár stí�ností týkajících se 
u c h o v á n í  c h y c e n ý c h  r y b  v  i g e l i t c e , 

nedodr�ení rybářského řádu, ale �e někdo 
loví ryby nedovoleným způsobem na 
místech, kde to není povoleno, nahlášeno 
nebylo. Hospodské řeči typu „viděl jsem 
pytláka“, „chytali ti z lávky“, „cikáni měli 
plné igelitky“, „co s tím budeš dělat“ atd. nic 
n e ř e š í .  J a k  s e  ř í k á  „ Po k u d  v š i c h n i 
nepotáhneme za jeden konec provazu“ tak 
se toho moc dařit nebude a to neplatí jenom 
o rybách v rybníku. Určitou představu 
o nápravě mám s tím, �e připravuji schůzku 
s obecní policií za účasti vedení obce 
a technických slu�eb.

Sportu zdar „Petrův zdar“.
Mirek Kos

právnické okénkoz obce

Nová pravidla 
týkající se nočního klidu

Dobu nočního klidu budou moci 
obce regulovat stále, teď však 
pouze prostřednictvím obecně 

závazné vyhlášky. Vyplývá to z novelizace 
přestupkového zákona, která začne platit 
od 1. října a která reagovala na nález 
Ústavního soudu. Podle něj musí obyvatelé 
obce s dostatečným předstihem vědět 
o kratší nebo �ádné době nočního klidu, aby 
se na nastalou situaci mohli připravit.  

Rušení nočního klidu musí být předem 
schváleno zastupitelstvem obce a určeno 
o b e c n ě  z á v a z n o u  v y h l á š k o u . 
O výjimečných případech si rozhoduje 
sama obec a ve vyhlášce je vymezuje 
několika způsoby. Konkrétním datem, 
d a t o v a t e l n ý m  o b d o b í m  ( n a p ř í k l a d 
velikonoční svátky) či událostí, její� datum 
j e  v z h l e d e m  k  m í s t n í m  t r a d i c í m 
předvídatelné (například vinobraní). 
Pokud bude v průběhu roku pořadatel 
připravovat konání akce, která doposud 
nebyla ve vyhlášce uvedena, s předstihem 
nahlásí tuto skutečnost obci. Zastupitelstvo 
mů�e na nejbli�ším zasedání seznam akcí ve 
vyhlášce rozšířit.

Rodinných oslav se změna 
ohledně nočního klidu netýká. 
Řada akcí, které se nedají předvídat, se koná 
i  p o  2 2 . 0 0  h o d i n ě .  D o s u d  v ý j i m k y 
z dodr�ování nočního klidu (v době od 
22:00 do 6:00 h) povolovala rada města či 
obce. Od října však tuto kompetenci mít 
nebude a po dobu nočního klidu by se tak 
měly konat pouze akce uvedené v obecně 
závazné vyhlášce (OZV). Jak situaci řešit, 
aby se zachoval zdravý rozum a lidé, kteří se 
chtějí bavit i v pozdějším čase na veřejných 
a k c í c h ,  s e  n e m u s e l i  p o s í l a t  d o m ů ? 
P o t ř e b n o u  m e t o d i k u  p ř i p r a v i l o 

Ministerstvo vnitra (MV). To také říká, �e 
rodinných oslav se daná věc nikdy netýkala 
a týkat nebude. Takové události se hlásit 
nikam předem nemusí a muset nebudou.

Metodika a související vzor Ministerstva 
vnitra má lépe popsat akce, které bude 
p o t ř e b a  v  o b e c n ě  z á v a z n é  v y h l á š c e 
v kontextu s výjimkami z nočního klidu 
uvádět.  Tedy události  předvídatelné 
i nahodilejšího charakteru - například 
koncerty, setkání s rodákem, který získal 
významné ocenění apod. Termín konání 
nahodilejších akcí by se měl podle resortu 
nově oznamovat 5 dnů dopředu (dříve se 
jednalo o 15 dnů), a to na úřední desce 
a internetu obce či města.   
    
„Je třeba najít takové řešení, které bude 
v souladu s nálezem Ústavního soudu. Mezi 
akce dané do vyhlášky by měly patřit 
například národní  soutě�e či  různá 
mistrovství.  Zjednodušeně události 
„nadmístního“ charakteru. Nelze toti� 
předvídat, kdo vyhraje a je logické, �e pokud 
se tak stane, lidé budou chtít slavit i po 
desáté hodině večer,“ říká předseda Svazu 
měst a obcí ČR a starosta Kyjova František 
Lukl.

Ministerstvo vnitra situaci, která souvisí 
s nočním klidem v obcích, analyzovalo. 
Z průzkumu vyplynulo, �e povolování 
výjimek se týkalo asi 200 obcí ročně a nikdy 
se nejednalo o rodinné oslavy. Dané věci se 
týkalo také poslední jednání vedení Svazu 
měst a obcí ČR s ministrem vnitra. Vzor 
obecně závazné vyhlášky i metodika jsou ji� 
hotové a jsou k dohledání na webových 
stránkách Ministerstva vnitra.
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Z KNIHY 
UDÁLOSTÍ 

Řidič pod vlivem alkoholu havaroval

Dne  hodin přijala hlídka 27.08.2016 12:02
OP oznámení o dopravní nehodě, kdy řidič 
v kři�ovatce ulic Vestecká x Hrnčířská 
narazil do betonových zábran. Po příjezdu 
na místo provedla hlídka obecní policie 
dechovou zkoušku u řidiče vozidla, který 
následně nadýchal 2,21 promile. Jeho 
vysvětlením bylo, �e celou noc slavil a jede 
z Opatova do Jesenice odvézt kamaráda.

Věc si na místě převzala hlídka Policie ČR 
k dalšímu šetření.

policie
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Kvalitní 
podzim života  
tentokrát obrazem

Vestecká terénní pečovatelská slu�ba 
Kvalitní podzim �ivota, z.ú. je na 
stránkách Vesteckých listů téměř 

stálicí. Pravidelně čtenáře informuje 
o novinkách, které pro rozšíření svých 
slu�eb v rámci péče o seniory připravila, co 
se událo a povedlo, a v neposlední řadě 
o plánech, které stojí před realizací. Dnes se 
připomene trochu jinak, a to krátkou 
fotoreportá�í. Podívejte se na sportovní 
úsilí, které členové týmu vynalo�ili v pátek 
9. září, kdy se zúčastnili 2. ročníku Českých 

sportovních her. Sportovní klání proběhlo 
ve Sportcentru Prosek a všichni sportovci se 
sna�ili ze všech sil. Paní ředitelka Lenka 
Klestilová nám objasnila, proč to všechno 

vlastně vzniklo a jaký to mělo smysl. 
„Neziskový sektor se bez dárců a sponzorů 
neobejde a nikdy nevíme, kde na takového 
člověka natrefíme.  A právě v  rámci 
navazování nových obchodních vztahů se 
rádi účastníme akcí, které nám mohou 
přinést u�itek. Proto jsme okam�itě 
reagovali na výzvu organizátora, kterým byl 
CZECH TOP 100, a. s. ve spolupráci 
s MultiSport Benefit, s. r. o. a přihlásili 
čtyři naše zástupce. V nabídce bylo mnoho 
disciplín, my jsme si vybrali tenisovou 
dvouhru, ve které nás reprezentoval Ondřej 
Mlynařík, který sice není součástí týmu, ale 
přál si nás podpořit, co� jsme uvítali. Ondra 

je zdatný sportovec, dlouholetý rozhodčí 
malé kopané a bývalý fotbalista. Do hry dal 
srdce a takové lidi potřebujeme. Další 
disciplínou byl minigolf, kde se sešla silná 
hráčská sestava – já, naše PR mana�erka 
Renáta Šťastná a pečovatelka Ivana Kudry. 
Všichni jsme šli do sportovních klání 
s nadšením a s heslem: „Není důle�ité 
vyhrát, ale zúčastnit se.“ Přesto, �e jsme se 
neumístili na �ádném stupni pomyslné 
bedny, byl to pro nás velmi přínosný den, 
hlavně z hlediska sportovního. Podle mého 
názoru mají tyto akce, kdy se propojí byznys 
a neziskový sektor, obrovský smysl. 
A budoucnost uká�e, s kým navá�eme 
spolupráci, kdo nám přinese prospěch 
a naopak koho obohatíme my. Často se nám 
toti� stává, �e zástupci byznysu přiznají, �e 

neměli ani ponětí o tom, co naše práce 
obnáší a dívají se na nás s respektem 
a pokorou. Víc jim dát nemů�eme, jen 

přesvědčení, �e práce, kterou děláme, má 
smysl a jednou mů�e přijít čas, kdy i my 

budeme potřebovat tu ruku, kterou dnes 
podáváme našim klientům.“

Jak ještě paní ředitelka dodala, společnost 
se chce prezentovat na veřejných akcích, 
tak jako například 24. září  2016 na 
Svatováclavských slavnostech v Dolních 
Bře�anech, kde měla veřejnost mo�nost 
vidět, kromě stánku s propagačními 
m a t e r i á l y,  t a k é  š i r o k o u  n a b í d k u 
r e h a b i l i t a č n í c h  p o m ů c e k ,  k t e r ý m i 
disponuje půjčovna KP�. „Půjčovna 
funguje od dubna letošního roku a stále je 
dost lidí, kteří o ní nevědí, a to je jistě škoda. 
Proto jsme chtěli veřejnosti umo�nit vidět 
pomůcky na�ivo, právě v Bře�anech.  
P o d í v e j t e  s e ,  j a k  t o  v y p a d a l o  n a 
sportovištích. A v příštím čísle se mů�ete 
těšit na představení dalších členů týmu 
terénní pečovatelské slu�by. 

           
Text a foto: Renáta Šťastná
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Pro všechny nadšence s podnikatelským nápadem a touhou „dělat věci jinak“ otevírá 

Středočeské inovační centrum (SIC) druhé kolo poradensko-vzdělávacího workshopu 

SIC LAB. 

Nastupuje éra inovací

S
tále častěji se hovoří o start-upech, které vyplňují mezery na trhu nebo nahrazují 

zaniklé společnosti. Ne v�dy však přicházejí s kompletně novou slu�bou nebo 

produktem - často se jim daří „pouze“ měnit zastaralé metody a přinášet efektivnější 

řešení. Nastupuje dynamická éra inovací, v souvislosti se změnami ve společnosti 

a s technologickým rozvojem roste počet podnikatelských příle�itostí a inovace se stávají 

středobodem firemních strategií. Roste zájem o podnikání, za kterým stojí hlavně optimistický 

vývoj domácí ekonomiky, nastupující mladá generace a proměňující se představy o způsobu 

pracovního uplatnění (stále více lidí dává přednost podnikání před �ivotem v korporátním 

prostředí). I díky tomu se vytváří ideální podmínky pro komercializaci nových myšlenek. 

Podpoře začínajících podnikatelů, ale také navazování kontaktů mezi subjekty z oblasti vědy, 

výzkumu a inovačního podnikání se věnují tzv. inovační centra. 

„Podnikatelské prostředí ve Středočeském kraji je dynamické a má dlouhou tradici - region je 

druhý v počtu nově vzniklých společností. Jen za loňský rok jich přibylo téměř 10 000 tisíc,“ 

vysvětluje Ivo Říha, ředitel Středočeského inovačního centra, a dodává. „I z těchto důvodů 

přicházíme s projektem SIC LAB pro všechny zájemce s podnikatelským nápadem, kteří mají 

chuť něco změnit a nebojí se jít s ků�í na trh.“

SIC LAB vás posune dál

Na rozdíl od jiných programů pro start-upisty je SIC LAB jedním 

z mála projektů, který pracuje s podnikatelským nápadem v jeho 

prvotní fázi ještě před zalo�ením firmy a získáním prvních zákazníků. 

Navíc spojuje praktickou i realizační část - své domněnky 

a předpoklady budou účastníci během 10 týdnů ověřovat se skutečnými 

zákazníky, čím� se významně posunou ve vývoji svého podnikatelského 

záměru. Pod rukama špičkových mentorů z vrcholového managementu 

zjistí, zda má jejich podnikatelský nápad reálnou šanci uspět na trhu. Pokud se potvrdí, �e 

zákazníci by o jejich produkt a slu�bu měli zájem, budou moci oslovit potenciální investory 

ji� na půdě SIC.

„SIC LAB nám dal příle�itost naučit se pracovat jako tým,“ říká Tomáš Mann, jeden 

z účastníků předchozího běhu. „Na jednu stranu se více bojíme neúspěchu, cesta se zdá 

být tě�ší, ale získali jsme zcela jiný pohled na věc. Oproti začátku nyní zva�ujeme 

neskončit jen u prototypu technologie. Dodalo nám to odvahu jít dál.“

Registrace zájemců potrvá do 30. 9. Více na www.s-ic.cz/sic-lab/. 

SIC LAB je poradensko-vzdělávací workshop, díky kterému si mů�ete ověřit, �e právě váš 
nápad má šanci na úspěch. Je určen všem začínajícím podnikatelům, vizionářům 
a nadšencům, kteří chtějí rozjet své vlastní podnikání. 

Za 10 týdnů se naučíte 
• proměnit nápad v konkrétní podnikatelský záměr 
• efektivněji přemýšlet o svých zákaznících a nabídkách 
• řešit problémy a hledat nový úhel pohledu 
• ověřovat svůj model u zákazníků 

Kdo vás povede? 

Špičkoví mentoři ze světa byznysu vám poradí, jak navrhnout a v reálném světě ověřit fungující 
podnikatelský model a jak najít cestu k prvním potenciálním investorům. 

Kdy: 10. 10. – 12. 12. 2016, v�dy v pondělí od 16.00 do 20.00 hodin 
Kde: Středočeské inovační centrum, Pra�ská 636, Dolní Bře�any 
Registrace: do 30. září 2016 na www.s-ic.cz/siclab

PODNIKATELSKÝ 

ÚSPĚCH nezačíná 
založením firmy, 

ale touhou něco změnit   

představujemepředstavujeme

Více info na 775 742 435 nebo hlavackova@s-ic.cz. 
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RC Baráček

POZVÁNKA NA 
NEJBLIŽŠÍ AKCE 
pro děti i dospělé

První měsíc nového školního roku je za námi a po krásném letním počasí 
pomalu přichází podzim a jeho pestrobarevné přírodní divadlo. Věříme, �e 
nabídka podzimních akcí v rodinném centru Baráček bude také pestrá a ka�dý 

z Vás si v ní vybere něco pro sebe.

Dětská burza pro děti do 15 let se bude konat v pátek 14. 10. (14.00 – 18.00)               
a v sobotu 15. 10. (9.00 – 17.00) v tělocvičně TJ Viktoria Vestec. 

Mů�ete nakoupit a prodat podzimní a zimní oblečení, boty, sportovní potřeby (ly�e, 
sáňky, brusle), hračky nebo věci pro miminka. Rádi přivítáme také prodejce oblečení 
větších velikostí pro školní děti. 
Zájemci o prodej se hlaste u Katky Haladové na tel.: 777 129  542 nebo na:                
katka.haladova@rcbaracek.cz. Prodávat mů�ete osobně nebo přes členy našeho 
centra.    Počet míst k prodeji je omezen!

Seminář Tresty nejen fyzické se uskuteční ve čtvrtek 20. 10. od 8.30 
v herně (budova TJ Viktoria Vestec, U Hřiště 575). 

Zkušená rodinná psychoterapeutka pí Zuzana Hrušková se s námi podělí o tajemství, 
jak dosáhnout toho, aby nás děti respektovaly a naslouchaly nám i bez pou�ití 
fyzických trestů. Jak na psychiku dětí vlastně tělesné tresty působí a mají vůbec 
nějaký smysl? Vstupné 70 Kč pro občany Vestce, 95 Kč pro ostatní. 
Rezervace míst do středy 12. 10. na: info@rcbaracek.cz nebo na tel.: 777 129 542.

Podzimní tvoření pro děti od 2 let se bude konat ve čtvrtek 20. 10. od 16.00 
v herně RC Baráček. 

Děti si vytvoří několik podzimních dekorací z čerstvých i sušených přírodních 
materiálů. Vstupné 20 Kč/dítě, rezervace míst na: barvicka@rcbaracek.cz.

Halloweenský rej všech krásných čarodějek, princezen, pirátů i princů se 
bude odehrávat v tělocvičně TJ Viktoria Vestec v sobotu 29. 10. od 16.00. 

Děti se mohou těšit na zábavné odpoledne plné hudby, soutě�í a tvoření. 
Vstupné 30 Kč/dítě, rezervace míst na: kive.dol@seznam.cz.

 VESTECKÝ JARMARK RUKODĚLNÝCH VÝROBKŮ 
spojený s mezinárodním dnem jednodenních restaurací

Restaurant Day

Udělejte radost sobě i svým blízkým a přijďte strávit příjemné odpoledne ve společnosti 
dobrého jídla a pití s mo�ností nakoupit si krásné dárky a drobnosti!

Pro děti bude připraven dětský koutek a tvořivé dílničky.

Sobota 12. listopadu od 13:00 do 17:00 
v zastřešené hale TJ Viktoria Vestec u hřiště

Zveme všechny nadšené amatéry, kteří doma vyrábí krásné a dobré věcičky, 
aby se přihlásili k prodeji svých ú�asných výrobků!

Za prodej jídla neúčtujeme �ádné poplatky, za prodej jiných 
výrobků je poplatek symbolických 30 Kč. 

Vaší fantazii se meze nekladou, přihlásit se mů�ete s čímkoliv! 

Registrace a další informace u Martiny Strnadové 
na tel.: 604 581 686 nebo na e-mailu: mar.strnadova@email.cz 

do zaplnění prodejní kapacity.

Obec Vestec a RC Baráček Vás srdečně zvou na čtvrtý 

Budeme se těšit na Vaše domácí šperky, bylinková mýdla, podzimní a vánoční dekorace, 
domácí svíčky, originální módní doplňky a další rukodělné výrobky, stejně jako se budeme 

rádi mlsně olizovat nad Vašimi domácími koláči, uzeninami, pizzou, polévkami, čajem nebo 
kávou. Vašemu umění a fantazii se meze nekladou. 

Čím více výrobků nám představíte, tím lépe! 



RC Baráček

1918 září 2016září 2016

RC Baráček

POZVÁNKA NA 
NEJBLIŽŠÍ AKCE 
pro děti i dospělé

První měsíc nového školního roku je za námi a po krásném letním počasí 
pomalu přichází podzim a jeho pestrobarevné přírodní divadlo. Věříme, �e 
nabídka podzimních akcí v rodinném centru Baráček bude také pestrá a ka�dý 

z Vás si v ní vybere něco pro sebe.

Dětská burza pro děti do 15 let se bude konat v pátek 14. 10. (14.00 – 18.00)               
a v sobotu 15. 10. (9.00 – 17.00) v tělocvičně TJ Viktoria Vestec. 

Mů�ete nakoupit a prodat podzimní a zimní oblečení, boty, sportovní potřeby (ly�e, 
sáňky, brusle), hračky nebo věci pro miminka. Rádi přivítáme také prodejce oblečení 
větších velikostí pro školní děti. 
Zájemci o prodej se hlaste u Katky Haladové na tel.: 777 129  542 nebo na:                
katka.haladova@rcbaracek.cz. Prodávat mů�ete osobně nebo přes členy našeho 
centra.    Počet míst k prodeji je omezen!

Seminář Tresty nejen fyzické se uskuteční ve čtvrtek 20. 10. od 8.30 
v herně (budova TJ Viktoria Vestec, U Hřiště 575). 

Zkušená rodinná psychoterapeutka pí Zuzana Hrušková se s námi podělí o tajemství, 
jak dosáhnout toho, aby nás děti respektovaly a naslouchaly nám i bez pou�ití 
fyzických trestů. Jak na psychiku dětí vlastně tělesné tresty působí a mají vůbec 
nějaký smysl? Vstupné 70 Kč pro občany Vestce, 95 Kč pro ostatní. 
Rezervace míst do středy 12. 10. na: info@rcbaracek.cz nebo na tel.: 777 129 542.

Podzimní tvoření pro děti od 2 let se bude konat ve čtvrtek 20. 10. od 16.00 
v herně RC Baráček. 

Děti si vytvoří několik podzimních dekorací z čerstvých i sušených přírodních 
materiálů. Vstupné 20 Kč/dítě, rezervace míst na: barvicka@rcbaracek.cz.

Halloweenský rej všech krásných čarodějek, princezen, pirátů i princů se 
bude odehrávat v tělocvičně TJ Viktoria Vestec v sobotu 29. 10. od 16.00. 

Děti se mohou těšit na zábavné odpoledne plné hudby, soutě�í a tvoření. 
Vstupné 30 Kč/dítě, rezervace míst na: kive.dol@seznam.cz.

 VESTECKÝ JARMARK RUKODĚLNÝCH VÝROBKŮ 
spojený s mezinárodním dnem jednodenních restaurací

Restaurant Day

Udělejte radost sobě i svým blízkým a přijďte strávit příjemné odpoledne ve společnosti 
dobrého jídla a pití s mo�ností nakoupit si krásné dárky a drobnosti!

Pro děti bude připraven dětský koutek a tvořivé dílničky.

Sobota 12. listopadu od 13:00 do 17:00 
v zastřešené hale TJ Viktoria Vestec u hřiště

Zveme všechny nadšené amatéry, kteří doma vyrábí krásné a dobré věcičky, 
aby se přihlásili k prodeji svých ú�asných výrobků!

Za prodej jídla neúčtujeme �ádné poplatky, za prodej jiných 
výrobků je poplatek symbolických 30 Kč. 

Vaší fantazii se meze nekladou, přihlásit se mů�ete s čímkoliv! 

Registrace a další informace u Martiny Strnadové 
na tel.: 604 581 686 nebo na e-mailu: mar.strnadova@email.cz 

do zaplnění prodejní kapacity.

Obec Vestec a RC Baráček Vás srdečně zvou na čtvrtý 

Budeme se těšit na Vaše domácí šperky, bylinková mýdla, podzimní a vánoční dekorace, 
domácí svíčky, originální módní doplňky a další rukodělné výrobky, stejně jako se budeme 

rádi mlsně olizovat nad Vašimi domácími koláči, uzeninami, pizzou, polévkami, čajem nebo 
kávou. Vašemu umění a fantazii se meze nekladou. 

Čím více výrobků nám představíte, tím lépe! 



20 září 2016

RC Baráček

N
a sobotu 10. 9. připadla kromě 
Posvícení také vzdělávací akce pro 
děti s názvem Cyklohrátky. Akci 

pro děti od 2 do 8 let uspořádaly členky 
spolku RC Baráček a naším hlavním cílem 
bylo seznámit děti s bezpečností pohybu 
nejen v naší obci. Na několika stanovištích 
v okolí podia u rybníka plnily děti zábavné 

i náročnější úkoly, které je měly naučit 
bezpečnému chování na cyklostezce, na 
chodníku i na silnici. Velký zájem měli malí 

(budoucí) cyklisté zejména o absolvování 
n á r o č n é h o  z á v o d u  n a  t r a t i  s  k u � e l y 
a semaforem, a o prohlídku opravdové 
sanitky, její� zdravotnická posádka dětem 

názorně předváděla základy první pomoci. 
Většina dětí se také zapojila do výtvarných 
úkolů a pomohla nám vytvořit 3D plán 
Vestce. Díky zapůjčeným modelům od 
paní Aleny Dostálové i díky papírovým 
domečkům od dětí  vyrostla  na louce 
u pódia opravdová miniatura naší obce. 
M o d e l  m o h l i  m a l í  s t a v i t e l é  j e š t ě 
„dozdobit“ vlastnoručně vyrobenými 
dopravními značkami a pohrát si v něm se 
zapůjčenými autíčky. Domů si pak kromě 
spousty znalostí odnesli své výrobky, 
medaili za absolvování slalomu na svých 
s a m o h y b e c h  a  p r a k t i c k o u  b a r e v n o u 
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jménem a kontaktem na rodiče pro případ, 
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a u t o r k a  l o ň s k ý c h  t a š t i č e k  n a  k o l a . 
Mů�eme se těšit, co pro nás vymyslí zase 
za rok.

Další fotografie z Cyklohrátek a informace 
o našem programu najdete na našich 
webových stránkách www.rcbaracek.cz.

Za tým RC Baráček, Katka Haladová

Cyklohrátky aneb Vestec je naše hřiště

Dopravní akce pro děti 



20 září 2016

RC Baráček

N
a sobotu 10. 9. připadla kromě 
Posvícení také vzdělávací akce pro 
děti s názvem Cyklohrátky. Akci 

pro děti od 2 do 8 let uspořádaly členky 
spolku RC Baráček a naším hlavním cílem 
bylo seznámit děti s bezpečností pohybu 
nejen v naší obci. Na několika stanovištích 
v okolí podia u rybníka plnily děti zábavné 

i náročnější úkoly, které je měly naučit 
bezpečnému chování na cyklostezce, na 
chodníku i na silnici. Velký zájem měli malí 

(budoucí) cyklisté zejména o absolvování 
n á r o č n é h o  z á v o d u  n a  t r a t i  s  k u � e l y 
a semaforem, a o prohlídku opravdové 
sanitky, její� zdravotnická posádka dětem 

názorně předváděla základy první pomoci. 
Většina dětí se také zapojila do výtvarných 
úkolů a pomohla nám vytvořit 3D plán 
Vestce. Díky zapůjčeným modelům od 
paní Aleny Dostálové i díky papírovým 
domečkům od dětí  vyrostla  na louce 
u pódia opravdová miniatura naší obce. 
M o d e l  m o h l i  m a l í  s t a v i t e l é  j e š t ě 
„dozdobit“ vlastnoručně vyrobenými 
dopravními značkami a pohrát si v něm se 
zapůjčenými autíčky. Domů si pak kromě 
spousty znalostí odnesli své výrobky, 
medaili za absolvování slalomu na svých 
s a m o h y b e c h  a  p r a k t i c k o u  b a r e v n o u 
kapsičku na krk, ve které mají ulo�enou 
tzv. „navrácenku“ – kartičku se svým 
jménem a kontaktem na rodiče pro případ, 

�e by se někde ztratili. Ka�dá kapsička je 
nádherný originál, který pro děti vyrobila 
j e d n a  š i k o v n á  m a m i n k a  z  B a r á č k u , 
a u t o r k a  l o ň s k ý c h  t a š t i č e k  n a  k o l a . 
Mů�eme se těšit, co pro nás vymyslí zase 
za rok.

Další fotografie z Cyklohrátek a informace 
o našem programu najdete na našich 
webových stránkách www.rcbaracek.cz.

Za tým RC Baráček, Katka Haladová

Cyklohrátky aneb Vestec je naše hřiště

Dopravní akce pro děti 







Tai - Chi chuan
Kurz tradičního čínského cvičení pro začátečníky nově otevřen
ve společenském sále MÚ Jesenice. 
                      Začínáme 12.9. od 19 hod.; první hodina zdarma pro 
                      nové zájemce a dále pravidelné pondělní cvičení 
                      pomalé sestavy Jang 108 forem pro upevnění zdraví, 
                      fyzické i psychické kondice. Nábor i během října. 
                      Cvičení je vhodné pro všechny generace.

Cvičení vede Bc.Šárka Rajtorová, cert.lektor s trenérskou licencí TCHAJ-ŤI.
Více informací na www.kondicestyl.cz.
Kontakt a přihlášení na 603 261 306 nebo cestataichi@gmail.com.
 

Cesta Tai - Chi s dětmi
Nábor dětí 4-7 let do pohybového kroužku zdravého cvičení, které 
vychází z principů tai-chi a radosti z pohybu. Děti rozvíjejí koordinaci,
rovnováhu, posilují a protahují tělo, hrají si, soutěží. 
Začínáme 14.9.2016 odpoledne; termín bude 
upřesněn; první hodina zdarma pro nováčky a dále 
pravidelné středeční cvičení v Baráčnické Rychtě v Hrnčířích.. 

Pracovní náplň: údržba zeleně a komunikací, údržba obecního majetku. 
Lokality Vestec, Psáry a okolí.

Požadujeme: řidičské oprávnění B, samostatnost, odpovědné jednání.

 pracovní doba 40 h/týdně 
 pohotovosti 
 5 týdnů dovolené 
 stabilní zaměstnání
 platové ohodnocení až 20.000 Kč

Kontakt:  tel.: www.tsdb.cz technickesluzby@tsdb.cz,  734 755 514, 

Technické služby Dolnobřežanska, s.r.o. 
se sídlem ve Vestci hledají do divize Údržby a Provozu pracovníka.

hledají posilu do týmu…
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tel.:  608 604 104  email: kulfir@gmail.com

U Hřiště 575, 252 50 Vestec, Praha-západ
Sportovní areál TJ Viktoria Vestec (cvičební sál 1. patro) 

WWW.DANCEUP.CZ

výuka probíhá na adrese:

přihlášky do 6. 10. - první hodina zdarma

PRO DOSPĚLÉ

ČTVRTEK
začátečníci 

OD 21:00 
12 lekcí 1800 Kč /os.

PRO ŽENY

12 lekcí 1440 Kč /os.

LATINA TANEČNÍ 

ÚTERÝ
open class 

OD 21:00 
TECHNICKÉ SLUŽBY

- grafické návrhy

- realizace tisku s ořezem
šíře 100 cm libovolné délky

- polepy automobilů

- tónování autoskel

- výroba reklamních materiálů

- okenní folie
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